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Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez

„Milyen intézkedéseket terveznek Pula lakosságának biztonsága érdekében? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre `a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Pula lakosainak komoly problémát jelent a falun áthaladó forgalom, hiszen az ötvene s
sebességkorlátot jelző tábla ellenére általában százzal és százhússzal száguldanak át a
településen a kamionok és a személyautók .

Sajnos halálos gázolás is történt már a faluban, így a szabálytalankodók miatt a helyiek má r
félnek gyermekeiket kiengedni az utcára, vagy átmenni a túloldalra .

A kihelyezett tábla nem rettenti el a gyorshajtókat, ezért a lakók fix sebességmérő elhelyezésé t
szeretnék, amely nagymértékben növelheti a biztonságérzetet, és megelőzheti a közlekedés i
baleseteket .

Kérdezem tehát a pulai lakosok érdekében: Segít-e a kormány Pula községnek abban, hogy fix
sebességmérőt helyezzenek el a településen ?

Budapest, 2017 . október 30 .

Tisztelettel :


	page 1

